

消防头盔 京东 PC

产品名称	消防头盔 京东 PC
公司名称	南昌市郊京东玻璃钢厂
价格	60.00/台
规格参数	品牌:京东 材质:PC 型号:/
公司地址	中国 江西 南昌市 高新技术产业开发区创新一路
联系电话	86 0791 8133668/4006677810 13807063579

产品详情

品牌	京东	材质	PC
型号	/	尺寸	/
重量	1035	适用范围	/

帽壳材料：pc材质（聚碳酸酯）工艺：注射一次成型用途：消防颜

色：军绿（草绿）、瓷白、如需其它颜色和贴字均需定制。特点：1、帽壳采用高强度pc阻燃材料，抗冲击强度高、耐穿刺性能极佳，耐高温、坚固耐用，能有效保护消防人员的头部。2、帽型专为基本常规使用者设计。3、具有绝缘性能、比重轻，佩戴轻便舒适。4、帽沿整体导雨槽，独特设计令雨水不会在头部前面和侧面流下来，不会遮挡使用者视线，倍加安全系数。type: jd-d1materials:

polycarbonatetechniques: injection machine primary moldingdirection: fireproofingcolor: grass green, porcelain white and dark blue,other colors and words can be customized.features: 1. adopt high tensity pc fireproofing materials; high impact resistance; high piercing resistance; sturdy and durable2. designed for fireman ' s common use3. insulating, light, comfortable4. the design of rain slot can stop rain from flowing down along the front of face to guarantee user ' s clear field of vision.